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PROCES – VERBAL 
 

 Încheiat azi, 05 iulie 2022, cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului Local al 
Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 19 membri, 2 reprezentanți ai satelor 
aparţinătoare Municipiului Sfântu Gheorghe, Miklós András – sat Coşeni, Baloga Csilla - 
sat Chilieni, lipsind: Comăneci Liviu-Vasile, Kiss-Bartha Annamária. 
 Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile art. 40 lit. c și art. 42 din HCL nr. 95/2020 privind aprobarea 
Regulamentului de organizare şi funcţionare al Consiliului local al Municipiului Sfântu 
Gheorghe, cu modificările și completările ulterioare, respectiv în conformitate cu 
prevederile art. 133 alin. (2) și art. 134 alin. (1) lit. a și art. 196 alin. (1) lit. b din OUG nr. 
57/2019 privind Codul administrativ, prin Dispoziţia emisă de primarul municipiului 
Sfântu Gheorghe, nr. 937/2022. Ședința se desfășoară prin sistemul de audioconferință 
STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: Vargha Fruzsina și Toth-Birtan Csaba 
viceprimarii municipiului Sfântu Gheorghe, Kulcsár Tünde-Ildikó secretarul general al 
municipiului Sfântu Gheorghe.  
 Doamna președinte de ședință VARGHA FRUZSINA (lb.r./lb.m.): „Bună ziua. 
Propun să începem cu prezența, să vedem cine este prezent.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent.  
 (lb.m.): „Aș continua în limba maghiară. Avem pe Ordinea de zi două puncte. 
Dorește cineva să mai adauge ceva pe Ordinea de zi, vă rog să semnalați? Dacă nu sunt, vă 
rog să votați Ordinea de zi în întregime.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): ”Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA: (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ: (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna președinte de ședință VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Și eu sunt de 



acord.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de 
zi.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, 1 consilier lipsind de la vot (Székely Kincső). 
 Doamna președinte de ședință VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Înainte de a intra 
în dezbaterea ordinii de zi, doresc să vă supun atenției următoarele: potrivit art. 228 din 
O.U.G. 57/2019 privind Codul administrativ, nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea 
hotărârilor consilierii care au un interes personal în problema supusă dezbaterii. Dacă sunt 
asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să anunţe înainte de începerea ședinței interesul 
personal pe care-l au în problema respectivă. Sunt astfel de situații? Înainte să trecem la 
dezbaterea Ordinii de zi, eu propun să votăm la final cele două proiecte de hotărâri. Vă rog 
să votați și despre acest lucru.” 
 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): ”Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA: (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ: (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt aici și eu și sunt de acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna președinte de ședință VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Se votează cu 19 voturi pentru, în unanimitate. 
 PUNCTUL I de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
Documentaţiei tehnice în faza Proiect tehnic pentru obiectivul de investiţii: „Completare 
proiect - creșterea calității arhitectural-ambientale și reabilitare termica – Colegiul Național 
”Mihai Viteazul” internat și sală de festivități” din municipiul Sfântu Gheorghe. Prezintă: 
Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Reabilitarea internatului 
și sălii de festivități a Colegiului Național ”Mihai Viteazul” se desfășoară de mult timp. 
Din păcate am primit un plan de calitate destul de slabă și mai multe lucruri au fost omise. 
Prin această hotărâre încercăm să rezolvăm câteva astfel de lucruri omise, printre altele 
trebuie schimabte 4 centrale termice, lucru care nu a fost semnalat la elaborarea 
documentației, că sunt în stare degradată. Trebuie montat două boilere de 2000 de litri. Nu 
a fost inclus nici termoizolarea terasei aferente fațadei principale și amplasarea pardoselilor 
din gresie ceramică pe holurile etajelor și în casele de scară, și totodată este necesar 
realizarea unui trotuar perimetral în jurul clădirii. Iar la sala de festivități este necesar 
compartimentarea pereților de la grupurile sanitare de la parter și racordarea canalizării 
grupurilor sanitare la rețeaua de canalizare existentă și racordarea la sistemul de gaze 



naturale. Valoarea acestor lucrări este de 2.092.392,78 lei cu TVA.” 
 Doamna președinte de ședință VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Mulțumesc 
frumos. Aveți întrebări, luări de cuvânt la poroiectul de hotărâre? Dcaă nu, v-ș zice că 
comisiile de specialitate I, II și V au avizat favorabil și putem trece la punctul 2.” 
 Se votează cu 19 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 276/2022. 
 PUNCTUL II de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea înființării 
Consiliului consultativ ”iSEPSI Parlament” – Parlamentul Tinerilor din municipiul Sfântu 
Gheorghe. Prezintă: Vargha Fruzsina, viceprimar. 
 Doamna președinte de ședință VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Aș dori să 
aprobăm înființarea unui Consiliului consultativ, care va fi în ajutorul Coniliului Local 
pentru stabilirea programelor de tineret și politica publică. Acesta va fi o inițiativă din 3 
niveluri, la care pot participa tinerii care locuiesc, muncesc, sau învață în municipiul Sfântu 
Gheorghe și sunt între 14 și 35 de ani. Le vom solicita opinia în decizii, care le încurajează 
să participe activ la viața societății în acest oraș, și pentru a înlesni atractivitatea 
comunității. Va face parte din acest Consiliu consultativ reprezentanții Comisiei pentru 
tineret și sport și repreznetntul Primăriei municipiului Sfântu Gheorghe, ca să putem lucra 
cât mai operativ împreună. Aveți întrebări, propuneri? Dacă nu sunt, v-aș spune faptul că, 
comisiile I, V și VI au avizat favorabil. Vă rog să votați despre aprobarea celor două 
proiecte de hotărâri.” 
 Se votează cu 19 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 277/2022. 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1 și 2.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Și eu sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri 1 și 2.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu ambele 
proiecte de hotărâri.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
ambele proiecte de hotărâri.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de hotărâri 
1 și 2.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord cu ambele proiecte de 
hotărâri.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Și eu sunt de acord cu 
ambele proiecte de hotărâri.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1 și 2. Mulțumesc.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu ambele 
proiecte de hotărâri prezentate.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1 și 2.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA: (lb.m.): „Sunt de acord cu ambele proiecte 
de hotărâri prezentate.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ: (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1 și 2.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri 1 și 2.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1 și 2.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Sunt de acord cu 



proiectele de hotărâri 1 și 2.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1 și 2.” 
 Doamna președinte de ședință VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Și eu sunt de acord 
cu proiectele de hotărâri 1 și 2.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Sunt de acord cu ambele 
proiecte de hotărâri.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1 și 2.” 
 Doamna președinte de ședință VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Mulțumesc frumos 
pentru prezență, vă doresc o zi frumoasă și o săptămână frumoasă.” 
 
 
 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a 
fost adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de ___________. 
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